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AFC: پرسپولیس-الهلال؛ نبردی اصیل
 میان ابرقدرت های آسیا

کنفدراسیون فوتبال آسیا در گزارشی 
با اشــاره به تیم های راه یافته به مرحله 
یک چهــارم نهایی لیگ قهرمانان آســیا 
و قرعــه کشــی ایــن مرحلــه، از نبرد 
پرســپولیس ایران و الهلال عربستان به 
عنوان »نبردی اصیــل میان قدرت های 
برتر آســیا« یــاد کرد. تیــم فوتبال پرســپولیس با پیروزی برابر اســتقلال 
تاجیکســتان در مرحله یک هشتم موفق شــد به عنوان تنها نماینده ایران در 
منطقه غرب راهی مرحله یک چهارم شود. قرعه کشی این مرحله جمعه برگزار 
شد و حریف مرحله یک هشتم استقلال ایران، که با دو گل آبی ها را از گردونه 
رقابت هــا کنار زده بود، حالا بار دیگــر باید به مصاف نماینده دیگری از ایران 

برود.
ای اف ســی در ابتدای این گزارش نوشت: با برگزاری قرعه کشی مرحله یک 
چهارم که روز جمعه در کوالالامپور مالزی انجام شــد، صحنه برای اوج مهیج 

لیگ قهرمانان در سال ۲۰۲۱ مهیا شد.
در ادامه این گزارش با اشاره به نبرد الهلال و پرسپولیس آمده است: نبردی 
اصیل میان قدرت های برتر آســیا؛ ملاقات الهلال و پرســپولیس دو باشگاه را 
کــه داعیه بزرگ ترین و برترین بودن در قاره کهن را داشــته و از پایگاه های 
گســترده هواداری و گنجه ای مملو از افتخار و جام بهره مند هستند، روبروی 

یکدیگر قرار می دهد.
الهلال در جســتجوی بازگشت به فرم ایده آلی که به قهرمانی آنان در لیگ 
قهرمانان سال ۲۰۱۹ انجامید، پای به این رقابت می گذارد؛ غول های ریاض با 
قهرمانی در ســال ۲۰۱۹ به دو دهه نومیدی و حسرت خود در سطح قاره ای 

پایان دادند. 
در سوی مقابل، پرسپولیس هم در این رقابت ها خالی از انگیزه نیست؛ آنها 
در ســال ۲۰۱۸ و ۲۰۲۰ به ترتیب پس از کاشیما آنتلرز و اولسان هیوندای، 
نایب قهرمان شــدند و قرمزهای تهران بدنبال نخستین قهرمانی خود در این 
تورنمنت هســتند.  این دو تیم در ســطح قاره ای برای یکدیگر ناآشنا نبوده و 
پیش از در هشت موقعیت با یکدیگر مواجه شده اند که تازه ترین تقابل آنان به 
سال ۲۰۱۷ باز می گردد؛ دیداری که با موفقیت الهلال و صعود آنان به فینال 
با پیروزی ۶ بر ۲ در مجموع دو دیدار رفت و برگشت مقابل ایرانی ها به پایان 

رسید؛ هرچند سعودی ها در فینال قافیه را به اوراوا باختند. 
طبق اعلام یکی از رســانه های ســعودی )ســعودی اســپورت(، مسابقه 
پرسپولیس ایران و الهلال عربستان هم ساعت ۲۱ روز ۲۴ مهرماه در ورزشگاه 
بین المللی »ملک فهد« شــهر ریاض انجام می شود؛ ورزشگاهی که متعلق به 
باشگاه الهلال است.بازی مرحله نیمه نهایی رقابت های منطقه غرب نیز روز ۲۷ 
مهرماه در ورزشگاه مرسول باراک اســتادیوم اختصاصی باشگاه النصر برگزار 

خواهد شد.

 شرایط درمان اسطوره فوتبال برزیل
 پس از جراحی

پله اســطوره فوتبال برزیل در مسیر 
درمان از عمل جراحی خروج تومور روده 
بزرگ خود دچار یک عقبگرد شده است.
بــه گــزارش فوتبالی، پلــه در حال 
حاضر در حال ریکاوری در بیمارســتان 
ســائوپائولو اســت و حالا دخترش کلی 
ناســیمینتو در مورد آخرین شــرایطش 
صحبت کرده اســت. پله ۸۰ ساله پنجشنبه شــب به علت بی ثباتی تنفسی 
مدتــی به اتاق مراقبت های ویژه رفته بود امــا در حال حاضر اوضاعش بهتر 

است و تحت ریکاوری درمان قرار دارد.
دختر پله گفت که شــرایط وی تحت »نیمه مراقبت« است و »به ریکاوری 
ادامه می دهد.« کلی ناسیمینتو تصویری از پدرش در اینستاگرام منتشر کرد 
و نوشــت:« به خوبی ریکاوری می کند و در شرایط عادی قرار دارد. قول می 
دهم که همین طور باشــد! سناریوی ریکاوری برای مردی در این سن عادی 
است که گاهی دو گام به جلو بردارد و بعد از آن یک گام به عقب برود .دیروز 
خسته بود و یک گام به عقب برداشت اما امروز دو گام به جلو حرکت کرد.«

بیمارســتان بیانیه جدیدی را در مورد شــرایط پله منتشــر نکرده است. 
اسطوره فوتبال برزیل سه شنبه گذشته از آی سی یو خارج شد.  در آن زمان 
پله در پیامی نوشــته بود:« هر روز به خندیدن ادامه می دهم. ممنون از همه 
محبت هایی که به من داشــتید.« تومور در زمان چکاپ مرسوم در اواخر ماه 
آگوست توسط پزشکان پیدا شــده بود. عمل جراحی در روز چهارم سپتامبر 
انجام شــد. پله قهرمان جام جهانی های ۱۹5۸ ، ۱۹۶۲ و ۱۹۷۰ شده بود و 

همچنان بهترین گلزن تاریخ برزیل با ۷۷ گل در ۹۲ بازی است.

جزئیات دستمزد مسی در پی اس جی لو رفت
 110 میلیون یورو برای سه سال

اگر لیونل مســی تا پایان قرارداد سه 
ســاله اش در پی اس جــی بماند، ۱۱۰ 

میلیون یورو دریافت خواهد کرد.
نشریه اکیپ در شماره روز شنبه خود 
در گزارشی مفصل به دستمزد مسی در 
پی اس جی و پاداش های در نظر گرفته 
شــده برای این ستاره آرژانتینی اشاره کرده اســت. مسی در فصل جاری در 
پاریس 3۰ میلیون یورو دســتمزد می گیــرد اما در دو فصل آینده با افزایش 
دســتمزد این مبلغ به ۴۰ میلیون یورو افزایش پیــدا خواهد کرد چرا که در 
قراردادش بندی بــه نام بند وفاداری وجود دارد که باعث دریافت این پاداش 

می شود. 
دستمزد مســی تقریبا مشابه دستمزد نیمار است. ستاره برزیلی هم اخیرا 
قراردادش را تا ۲۰۲5 با پی اس جی تمدید کرده اســت که البته تفاوت این 

جاست که دستمزد بازیکن برزیلی با گذر زمان افزایش پیدا نمی کند.
البته مســی بر اساس عملکرد خودش و تیم در هر فصل می تواند پاداشی 
متفــاوت را دریافت می کند. پــی اس جی البته یک میلیــون یورو از مبلغ 
دستمزد سالانه لئو از طریق ارز مجازی اختصاصی این باشگاه به نام »پی اس 

جی فن توکن« واریز خواهد کرد. 
پی اس جی امیدوار است که با قراردادی که با شرکت »کریپتو دات کام« 
امضا کرده بتواند از این ارز مجازی ســالی ۲5 تا 3۰ میلیون یورو درآمدزایی 

کند.

لاپورتا به کومان:
 بارسلونا به دنبال گزینه های دیگر است

هلندی  ســرمربی  کومــان  رونالــد 
بارســلونا، صحبت های میــان خودش و 
خوان لاپورتا رئیس باشگاه در ماه ژوئن 

را فاش کرد. 
به گــزارش فوتبالی، رابطــه لاپورتا 
و کومــان پیچیده تــر از قبــل شــده 
اســت. چند وقت پیش اخبــاری مبنی 
بــر دخالت لاپورتــا در امور فنی تیم به گوش می رســید و این موضوع باعث 
ناراحتی ســرمربی سابق تیم ملی هلند و اورتون شــده بود. کومان در اولین 
فصل حضورش در بارســلونا در لالیگا به مقام ســوم رسید و قهرمان کوپا دل 
ری شــد. با این وجــود، او گزینه اول و مورد اطمینــان لاپورتا برای هدایت 
 بلوگرانــا نبــود و در ماه ژوئــن به او گفته بــود که به دنبال یک ســرمربی

 دیگر می گردد. 
به نقل از مارکا، راب یانســن در مستند »فورتزا کومان« در این باره گفت: 
»لاپورتا گفت که ۲ الی 3 هفته زمان نیاز دارد تا سرمربی جدیدی پیدا کند. 
این یک تصمیم دیوانه وار و بر اساس احساساتش بود. دیگر با لاپورتا صحبت 

نکردم، اما خوشبختانه اطرافیانش او را به ماندن کومان متقاعد کردند.«
کومان نیز درباره این موضوع گفت: »رابطه ما همیشه خوب بود، اما به یک 
باره رئیس به من گفت که در مورد من شــک هایی وجود دارد و برای بررسی 
گزینه های ســرمربیگری نیاز به زمان دارد. رئیس کسی است که تصمیم اول 
و آخر را می گیرد. به او گفتم که اگر به من شک دارد، بدون چیز اضافه ای به 

من بگوید تا همان موقع از تیم بروم.«

اخبار کوتاه

تیــم ملی والیبــال ایران بــا صعود به دیــدار نهایی 
رقابت های قهرمانی مردان آســیا سهمیه مسابقات جهانی 

۲۰۲۲ گرفت.
تیمهــای ملی والیبال ایران و چین از ســاعت ۱۰:3۰ 
روز شــنبه به مصاف هم رفتند که در آخر ایران توانست 
با نتیجه 3 بر یک به پیروزی دســت پیدا کند و به فینال 

این رقابت ها برسد.
این دیدار در چهار ســت و به ترتیــب با نتایج ۲5 بر 
۲۲، ۱۷ بــر ۲5، ۲5 بــر ۲۲ و ۲5 بر ۱۷ به ســود ایران 

پایان یافت. 
بلندقامتان والیبال ایران بــا ترکیب اولیه عبادی پور، 
توخته، اســماعیل نژاد، صالحی، مجرد، کریمی و حضرت 

پور )لیبرو( مقابل چین صف آرایی کردند. 
پیش از شــروع بازی صابر کاظمی از ناحیه بینی دچار 
مصدومیت شد و به همین دلیل کادر فنی تصمیم گرفت 
از ابتــدا این بازیکــن را داخل زمین قــرار ندهند. صابر 
کاظمی ملی پوش ایران در اثر برخورد با یکی از بازیکنان 
در جریان گرم کردن دچار مصدومیت از ناحیه بینی شد.
به گزارش روابط عمومی فدراسیون والیبال، مسابقات 
والیبــال قهرمانی مردان جهان ســال ۲۰۲۲ به میزبانی 

روسیه برگزار می شود.
روسیه به همراه لهســتان قهرمان سال ۲۰۱۸ مردان 

جهان، سهمیه حضور در این مسابقات را کسب کرده اند.
۱۰ تیم نیــز در رقابت های قهرمانی قاره ها )از هر قاره 
۲ تیم برتر( سهمیه جهانی می گیرند که تیم ملی والیبال 
ایران با شکســت چین و صعود به دیدار نهایی، ســهمیه 

جهانی خود را در چیبا قطعی کرد.
گفتنی اســت ۱۲ تیم هم بر اســاس رده بندی جهانی 
ســال ۲۰۲۱ فدراســیون جهانی والیبال، سهمیه حضور 
در رقابت های قهرمانی مردان جهان ۲۰۲۲ در روســیه را 

کسب خواهند کرد.
 صالحی: پشت یکدیگر ایستادیم و پیروز شدیم

دریافت کننده تیم ملی والیبال ایران با اشاره به صعود 
ملی پوشــان به دیــدار نهایی مســابقات قهرمانی مردان 
آســیا، گفت: بازیکنان ایران در مسابقه با چین در مرحله 
نیمه نهایی پشــت یکدیگر ایســتادند، زحمت کشیدند و 

پیروز شدند.
به گزارش روابــط عمومی فدراســیون والیبال، میثم 
صالحــی پس از برد تیم ملی والیبــال ایران برابر چین و 
صعود به فینال مســابقات قهرمانی آسیا، گفت: خوشحالم 
کــه امروز با یک پیروزی دیگر آن هم برابر چین به فینال 
مسابقات رسیدیم. تعدادی از هم تیمی هایم مصدوم شده 
بودند، اما به زمین آمدند. پشت یکدیگر ایستادیم، زحمت 

کشیدیم و پیروز شدیم.
صالحــی ادامه داد: در بازی آینــده محکم تر در زمین 
ظاهر خواهیم شــد تا انشــاالله قهرمانی را به ملت ایران 

تقدیم کنیم.
ملی پوش والیبال ایــران درباره مصدومیتش در بازی 
دیروز بیان داشــت: پایم در زمیــن پیچ خورد. با زحمات 
دکتر تیم به این بازی رســیدم. تا فردا نیز کار می کنم تا 

شرایطم بهبود پیدا کند.
بیســت ویکمین دوره مسابقات والیبال قهرمانی مردان 
آسیا که از ۲۱ شهریورماه در شهر چیبای ژاپن آغاز شده 

بود، امروز)یکشنبه( به پایان می رسد.

تیم ملــی والیبال ایران در دیــدار نهایی این رقابت ها 
و برای کســب چهارمیــن عنوان قهرمانی خــود در این 

مسابقات به مصاف ژاپن می رود.
 عطایی: مصدومیت کاظمی شوک بزرگی به تیم 

وارد کرد
 ســرمربی تیم ملی والیبال ایــران، گفت: مصدومیت 
»صابر کاظمی« شــوک بزرگــی به تیــم وارد کرد ولی 

خوشبختانه توانستیم نظم تیم چین را به هم بزنیم.
بهروز عطایی پــس از پایان این بازی اظهار داشــت: 
پیش بینی یک بازی ســخت را داشتیم. مقابل تیمی بازی 
کردیم که در لیگ ملت ها شــرکت نکــرد تا خود را برای 

حضور در قهرمانی مردان آسیا آماده کند.
وی با بیان اینکه عملکرد تیم چین نشان دهند کیفیت 
این تیم بود، تصریح کرد: چین پیش تر تیم ملی ژاپن را با 
نتیجه ســه بر صفر شکست داده بود و بسیار قدرتمند در 
این رقابت ها ظاهر شده است. به همین دلیل سعی کردیم 
عملکرد این تیم را بررســی کرده و نقاط ضعف و قوت آن 

را پیدا کنیم.

ســرمربی تیم ملی والیبال ایران در تشریح نقاط قوت 
تیم چین و چگونگی مهار این تیم از ســوی شاگردانش، 
گفت: چین در کار تهاجمی بسیار خوب بود و سرویس با 
ریســک بالا می زد. ۲ مهاجم بلندزن چین عملکرد بسیار 
خوبی داشــتند با این حال فکر می کنم به جز ست دوم و 
به خصوص در ست سوم و چهارم نظم تیمی چین را برهم 
زدیم تا جایی که این تیم در ست چهارم دچار اشتباهات 
مکرر شد و خوشبختانه با اســتفاده از اشتباهات حریف، 

نتیجه لازم را کسب کردیم.
وی ادامه داد: در جریان این بازی به هر ۲ تیم فشــار 
آمد. از شــروع رقابت ها تا پیش از بازی مقابل چین، تیم 
ایران کم خطا بود ولی امروز به خاطر فشــار زیاد بازی در 
ست اول تا سوم، تیم ایران ۱۱ الی ۱۲ اشتباه در هر ست 

داشت که نشان دهنده حساسیت و فشار بالای بازی بود.
عطایی گفت: مقابل حریف ۲ مشکل هم داشتیم. میثم 
صالحی مصدوم شــد و با وجود دردی که داشت باغیرت 

بازی کرد و عملکردش قابل دفاع بود.
وی ادامه داد: مشــکل دیگر مصدومیت صابر کاظمی 
در جریان گرم کردن پیــش از بازی از ناحیه بینی بود. او 
خون ریزی شــدیدی از ناحیه بینی داشــت به طوری که 
بخشی از زمین مسابقه خون آلود شد و موجب تاخیر ۱۰ 
دقیقه در شروع بازی شد. به دلیل خون ریزی شدید بینی 
صابر، در ست اول و دوم نتوانستیم از او استفاده کنیم اما 

امین اسماعیل نژاد عملکرد بسیار خوبی داشت.
سرمربی تیم ملی والیبال گفت: مصدومیت صابر شوک 
بــه تیم وارد کرد و ترکیب اولیه تیم ایــران را بهم زد. با 
وجــود درد و خون ریزی بینی کاظمی، پزشــک تیم او را 
به بازی رساند و کاظمی هم با تلاش زیاد و باغیرت بازی 

کرد.
عطایــی با ابراز رضایت از کار گروهی شــاگردانش در 
بازی مرحله نیمه نهایی، افزود: خوشــبختانه کار گروهی 
تیم بســیار خوب بود. همه بچه ها به نوعی به انســجامی 
تیمی کمک کردند. خوشــحالم که این بازی به سود تیم 
ملی ایران تمام شــد. تمام تلاش بازیکنان ایجاد شــادی 
برای مردم ایران اســت و امیدوارم بــا دعای خیر مردم، 

شادی بزرگی برای ملت عزیزمان رقم بزنیم.

تیم ملی فوتسال کشــورمان در دومین بازی خود در 
مرحله گروهی مســابقات جام جهانی ۲۰۲۱ لیتوانی در 
یک بازی حساس توانست تیم ملی فوتسال آمریکا را با ۴ 

گل شکست دهد.
به گزارش سایت رســمی فدراسیون فوتبال، تیم ملی 
فوتسال کشورمان در دومین بازی خود در مرحله گروهی 
مسابقات جام جهانی ۲۰۲۱ لیتوانی در یک بازی حساس 
توانست تیم ملی فوتسال آمریکا را ۴ بر دو شکست دهد.

گل های تیم ملی فوتســال را به ترتیب فرهاد توکلی، 
مهدی جاوید، احمد اســماعیل پور و سعید احمد عباسی 
به ثمر رســاندند. تیم ملی فوتســال ایران در این بازی از 
دقیقــه یک در پی لمس توپ در بیرون از محوطه جریمه 

دروازبان اصلی اش علیرضا صمیمی را از دست داد.
در ایــن دیدار شــهاب الدیــن عزیزی خادم و ســید 

عبدالرضا موسوی در ورزشگاه حضور داشتند.
عزیزی خادم:

 از شادمانی مردم ایران خوشحالیم  
رییس فدراســیون فوتبال پس از پیروزی ملی پوشان 
فوتسال کشــورمان برابر ایالات متحده آمریکا در رختکن 

تیم ملی حاضر شد.
به گزارش وب ســایت رســمی فدراســیون فوتبال، 
شــهاب الدین عزیزی خادم گفت: بازی سختی بود و این 
نشان از نزدیکی ســطح تیم های راه یافته به جام جهانی 
دارد. فاصله تیم ها در جهان کم شــده و رقابت ســخت 
و فشــرده اســت. اما به لطف خدا و همت شما توانستیم 
این دیدار سخت را پشت سر بگذاریم و از مرحله گروهی 
پیش از پایان بازی های مقدماتی صعود کنیم. بی شــک 

شما امشب مردم ایران را خوشحال کردید و امیدوارم این 
پیروزی ها ادامه داشته باشد.

عزیزی خادم ادامه داد: باید توجه داشته باشیم آوردگاه 
جام جهانی برای همه کشــورها مهم است و ایران هم در 
بین نمایندگان آســیا بهترین عملکرد را ارائه داده است. 
ان شــاء الله بازی های بعد را نیز بهتــر و پرقدرت تر برگزار 
کنیم. درود بر شــما که امروز مردم را خوشــحال کردید. 
من در مقام رییس فدراســیون اولین بازی شــما بود که 
از نزدیک می دیدم. بازی ها فشــرده اســت و چقدر هم 
بازی نزدیک بــود. این لطف خدا بود و در کنار آن تلاش 
بازیکنان این پیروزی را به ارمغان آورد. ما ایرانیم و خدا را 

بابت این پیروزی سپاس گزاریم.
بدون شــک این پیروزی برای آن هاســت و ما هم از 
شادمانی مردم خوشــحالیم که با شش امتیاز صعود خود 

را قطعی کردیم.
ناظم الشریعه: 

مقابل آمریکا باید راحت تر بازی می کردیم
سرمربی تیم ملی فوتسال ایران بعد از پیروزی تیمش 
برابر آمریــکا در جام جهانی لیتوانی گفــت: باید در این 

مسابقه راحت تر بازی می کردیم.
سیدمحمد ناظم الشریعه ســرمربی تیم ملی ایران در 
گفتگــو با خبرنگار مهر، گفت: آمریکا در دیدار با آرژانتین 
روی اتفاق ۱۱ گل دریافــت کرده بود. آنها آمده بودند تا 
مقابــل ایران کمتر گل بخورنــد و درگیرانه بازی کردند. 
متاســفانه کارت قرمز علیرضا صمیمــی در دقیقه ۲ هم 

تاثیرگذار بود.
وی افزود: با این حال ســایر ملی پوشان کمک کردند 

و سریع به بازی برگشــتیم. در نیمه دوم هم فرصت های 
زیادی داشــتیم که گل نزدیم. وقتــی گل نمی زنیم این 

مشکلات پیش می آید.
سرمربی تیم ملی فوتسال ایران در پاسخ به این سئوال 
که آیــا از عملکرد بازیکنان تیم راضی بودید؟ تاکید کرد: 
باید مقابل آمریکا راحت تر بازی می کردیم. این مهم است. 
دوســت دارم بازیکنانم از بازی کردن لذت ببرند و باید به 

هماهنگی و هارمونی برسیم.
ناظم الشــریعه درباره اشتباه محاسباتی صمیمی برای 
مهــار توپ خارج از محوطه جریمه که منجر به اخراجش 
شــد، یادآور شــد: صمیمی تجربه زیــادی دارد و دچار 

استرس نشده بود. او هنگام خروج از دروازه دچار تردید و 
پشیمانی شد که آن اتفاق رخ داد.

»با احتساب کارت قرمز حمید احمدی مقابل صربستان 
آیا فکر نمی کنید آمار دو اخراج در دو بازی برای تیم ملی 
ایران زیاد باشــد؟« ســرمربی تیم ملی فوتسال ایران در 
پاسخ به این سئوال گفت: می خواهم بگویم بازی های این 
دوره از جام جهانی پر اخراج اســت و داورها به بازیکنانی 

که خطا کنند امان نمی دهند.
سرمربی تیم ملی فوتسال در پایان در خصوص دیدار با 
آرژانتین هم گفت: باید به دنبال یک بازی خوب باشیم و 

ببینیم معادلات چطور خواهد شد.

مســئول کمیته مسابقات ســازمان لیگ 
فوتبال گفــت: در بحــث ورود هــواداران به 
ورزشــگاه بحث بلیت فروشی الکترونیکی هم 

باید مدنظر قرار بگیرد.
به گزارش خبرگزاری خبرآنلاین، ســهیل 
مهدی درباره اینکه آیا تاریخ ۲۷ مهر به عنوان 
زمان شروع فصل جدید لیگ برتر قطعی شده 
است اظهار داشت:  بله، مسابقات ۲۷ مهر شروع 

می شود.
وی در خصوص احتمــال تغییر در برنامه 
مســابقات و قطعی بودن غیبت پرســپولیس 
در هفته هــای ابتدایی به دلیل حضور در لیگ 
قهرمانان آســیا گفت: احتمال دارد با توجه به 
حضــور ا این تیم در یــک چهارم نهایی لیگ 
قهرمانان زمان بــازی این تیم یکی دو روز به 
تأخیر بیفتد. البته ان شاءالله پرسپولیس بتواند 
بــه مرحله نیمه نهایی و بالاتر هم برود و نتایج 
مورد انتظار مــردم را به عنوان نماینده خوب 
کشورمان ثبت کند اما باید برای برنامه ریزی 
بازی های این تیم در لیــگ برتر ابتدا ببینیم 
در لیگ قهرمانان چه نتایجی کســب می کند. 
هرچنــد بازی های پرســپولیس را در جاهای 

خالی لیگ برتر پیش بینی کرده ایم.
مســئول کمیته مسابقات ســازمان لیگ 
فوتبال درباره زمان اتمام لیگ بیســت و یکم 

توضیح داد: علیرغم میــل باطنی مان چالش 
بزرگی که در لیگ امســال داریم این است که 
در هفته های پایانی لیگ برتر باید به استقبال 
لیگ قهرمانان آسیا برویم و مرحله گروهی این 
مسابقات به مدت یک ماه برگزار می شود. هر 
تیــم باید در این مرحله ۶ بــازی انجام بدهد. 
۴-3 پس از آن زمــان هم به مدت ۱۲ تا ۱۴ 
روز روزهــای فیفا را پیش رو داریم. به صورت 
ناگهانی حدود ۴5 روز لیگ تعطیل می شــود. 
در نیم فصل لیگ برتر با در نظر گرفتن شرایط 
پاندمــی کرونــا نظراتی از ســرمربیان تیم ها 
می گیریم تا بهترین برنامه را برای دور برگشت 

اعلام کنیم.
مهدی در خصوص اینکه آیــا در روزهای 
اخیر با دراگان  اسکوچیچ جلسه داشته پاسخ 
داد: قبــل از اعزام تیم ملی به مســابقات دو 
جلسه حضوری با وی داشتیم. روز گذشته هم 

تلفنی با اسکوچیچ صحبت کردیم.
وی در مورد اینکه به نظر می رسد خودش 
تمایل به آغاز لیگ برتر از اوایل مهر داشــت 
پاســخ داد: به ایــن دلیل که فصل گذشــته 
لیگ را دیر تمــام کردیم باید ۸ هفته بین دو 

لیــگ به تیم ها زمان می دادیــم. آن هم برای 
لیگی که در حالــت معمولی و با آرامش تمام 
می شــد. در شرایطی که ســال گذشته لیگی 
فرسایشــی داشــتیم که ۱۱ ماه طول کشید. 
در این وضعیت ۸ هفته زمان مناســبی برای 
ریکاوری و اســتراحت بازیکنان و بازگشــت 
به مســابقه نبود. به همین دلیل ناچار شدیم 
زمان بیشتری در اختیار باشگاه ها قرار دهیم تا 
مشکلات شدید بدنی، مصدومیت ها و مسائلی 
از این دست به ویژه امسال که سال منتهی به 
جام جهانی است پیش نیاید و کمترین ریسک 
به وجود بیاید. نباید این موارد به تیم ملی در 
سال جام جهانی منتقل شود. به همین دلیل 
ناچار شدیم علی رغم شرایط فعلی خود برنامه 
را تغییر بدهیم تا این مسائل کمتر اتفاق بیفتد.
مســئول کمیته مسابقات ســازمان لیگ 
فوتبال درباره اظهارنظر رئیس ستاد ملی مبارزه 
با کرونا مبنی بر احتمال حضور تماشاگرانی که 
دو دز واکســن زده اند در ورزشگاه ها از اواخر 
مهــر عنوان کرد: همانگونه کــه از روز اول به 
اطــلاع هواداران رســاندیم تابــع تصمیمات 
مدیریت بهداشت کشــور هستیم. این خبر را 

شــنیدیم و امیدواریم اتفاق بیفتــد زیرا واقعاً 
دلمــان برای حضور هواداران در ورزشــگاه ها 
تنگ شده و فوتبال بدون آنها لطفی ندارد اما 
مکانیزم کار هم مهم است. طبق دستورالعمل 
احتمال دارد افرادی که دو دوز واکسن تزریق 
کرده اند بتوانند روی ســکوها حضور یابند اما 
اینکه کنترل به چه شکلی باید انجام شود مهم 

است.
مهدی افــزود: بــا توجه به بحــث بلیت 
الکترونیک باید حضور هواداران در ورزشــگاه 
را به ســمت فروش بلیت الکترونیکی ببریم. 
یادمان نرفته در گذشته بلیت فروشی به شکل 
الکترونیکی انجام می شــد نه دستی. نکاتی از 
این دســت باید مورد توجه قــرار بگیرد. افراد 
مرتبط باید درباره این موضوع بررسی های لازم 
را انجــام بدهند و ما هم مجری اوامر و نظرات 
هستیم. البته صد درصد از حضور تماشاگران 

در ورزشگاه استقبال می کنیم.
وی درباره اینکه در زمان غیبت تماشاگران 
در ورزشــگاه بخــش اعظمی از حواشــی و 
درگیری های مســابقات لیــگ برتر مربوط به 
خود مربیان و بازیکنان بود، گفت: به هر حال 

این چیزها را کرونا به ما یاد داد )با خنده(.
وی در خصوص تأکید ســازمان لیگ روی 
ممنوعیت استفاده تیم ها از چمن مصنوعی در 
فصل جدید لیگ برتر گفت: واقعیت این است 
کــه برای فصل جدید لیــگ برتر این موضوع 
مطرح شده و امســال چمن مصنوعی نداریم. 
باید آرام آرام به سمت لیگ های پایین تر برویم. 
هر چند ایجاد زیرساخت خیلی مشکل است. 
در بحث برگزاری مسابقات مشکل زیرساخت 
داریــم و در تهران بزرگ با ایــن همه تراکم 
جمعیت فقط دو ورزشگاه استاندارد داریم. این 
اصلاً  خوب نیست خواهش می کنم سازندگان 
و مالکان ورزشگاه ها به سمت استانداردسازی 
ورزشگاه ها بروند و اگر کمکی هم از ما بخواهند 
در خدمت هستیم. تلاش می کنیم ورزشگاه ها 

زودتر به شرایط استاندارد برسند.
مســئول کمیته مسابقات ســازمان لیگ 
تصریح کــرد: واقعا نیاز داریم ورزشــگاه ها را 
توســعه و ارتقاء بدهیم. از لحاظ زیرساخت به 
هیچ وجه شــرایط خوبی نداریــم و امیدوارم 
سازمان توســعه و اماکن ورزشی، شهرداری ها 
و ســازمان های بزرگ که بــه جامعه خدمت 
می کنند، لطف کــرده و کمک کنند تا تعداد 
ورزشــگاه ها در مراکز اســتان ها و شهرهای 

فوتبال توسعه یابد.

والیبال ایران جهانی شد

ایران – ژاپن در فینال والیبال قهرمانی آسیا

صعود فوتسال ایران به دور دوم جام جهانی 

چراغ سبز سازمان لیگ به حضور تماشاگران

ســرمربی تیم ملــی فوتبال ایران ضمــن اعلام اینکه 
اعتماد طرفداران فوتبال را احســاس می کند عنوان کرد 
برای تیم ملی بدترین چیز این اســت کــه فکر کند کار 

صعود تمام شده است. 
به نقل از ســایت vrisak، دراگان اسکوچیچ در مسیر 
درســتی قرار دارد تا ایران را به جام جهانی برســاند. ۹ 

حضــور روی نیمکت ایــران و ۹ برد. ۲۸ گل زده و ۲ گل 
خورده حاصل عملکرد این مربی کروات بوده است.

دراگان اســکوچیچ گفت: شــرایط خوب است. من از 
اوضــاع به خصوص اگر شــرایطی را که هنــگام بر عهده 
گرفتــن هدایت ایــران در نظر بگیرم، راضی هســتم. دو 
شکســت باعث ایجاد فشار بی ســابقه ای شد ، ما اجازه 
نداشتیم حتی یک امتیاز را از دست بدهیم و تمام تمرکز 
ما روی کســب صعود در بحرین شــد که ایران هرگز در 
آنجا ســابقه نداشته بود بحرین را ببرد و عراق که ما چند 
ســالی بود که نتوانســته بودیم نتایج خوبی بگیریم. یک 
ملت ۸۰ میلیونی و تعداد زیــادی بازیکنان خوب داریم. 
فشــار؟ شــما حتی نمی توانید تصور کنید. از رسانه ها، 
عموم مردم تا طرفداران. هرکســی نظــر خودش را دارد 
و کار در چنین شــرایطی واقعا سخت است اما من عاشق 
چالش ها هستم. تمام دوران حرفه ای من یک چالش بود 

 و می دانســتم چه چیزی در انتظار من اســت. من با آن
 مشکلی ندارم.

سرمربی تیم ملی ایران اضافه کرد: من فکر می کنم با 
ایــن بازی ها اعتماد عمومی را جلب کردم.  نتیجه گیری 
در فوتبال خیلی پیچیده است. امروز هستی، فردا نیستی. 
بــه همین دلیل اســت که من حداکثر بــه هدف متعهد 
هســتم. در حال حاضر شرایط آسان تر است زیرا ما وارد 
دوره خوبی شــده ایم، هیچ شک و تردیدی در ابتدا وجود 
نداشــت ، مخصوصاً از آنجا که من به موقعیتی می رسم 
که ویلموتس و کی روش قبل از من داشــتند. من اعتماد 
طرفداران را احساس می کنم و این باعث می شود انرژی 
و خوش بینی خوبی به من وارد شــود. همچنین یک برد 
دیگر فاصله دارم تا رکورد تعداد بردهای متوالی در تاریخ 

تیم ملی فوتبال ایران را به دست بیاورم.
اســکوچیچ اضافه کرد: بدترین اتفاقی که ممکن است 

برای ما رخ دهد این اســت که فکر کنیم همه چیز تمام 
شــده زیرا ما خوب شروع کردیم. حداکثر امتیاز را داریم، 
جدیــت در رویکرد و جشــن فقط در زمانــی که صعود 
تضمین شد باید رخ دهد. تا آن زمان ، ما باید ۱۰۰ درصد 
تلاش کنیم. من بازیکنان باتجربه و شخصیت های حرفه 

ای دارم، بنابراین برای من نیز راحت تر است.
سرمربی تیم ملی در پایان درباره لژیونر ایران در لیگ 
کرواسی گفت: صادق محرمی برای من بازیکن فوق العاده 
مهمی است. من واقعاً فکر می کنم او برای دینامو کیفیت 
دارد اما با مصدومیت کمی مشــکل داشــت. اکنون همه 
چیز خوب اســت و من معتقدم که او به زودی هر آنچه را 
که در مورد او می دانم نشــان مــی دهد.  ایرانیان از نظر 
ژنتیکی از نظر فیزیکی بســیار برتر هستند. جای تعجب 
نیســت که آنها در ورزشهایی مانند وزنه برداری و کشتی 

عالی هستند.

اسکوچیچ:

 فکر می کنم اعتماد عمومی را جلب کردم


